

ARISSTO Sharing Great Coffee & Tea with Great Friends Program

ARISSTO 好咖啡、好茶与好友分享活动





Welcome to ARISSTO! Sharing is Beautiful! We welcome you to join our wonderful sharing program : 'ARISSTO Sharing Great Coffee & Tea with Great Friends Campaign.

欢迎您来到 ARISSTO!
Sharing is Beautiful, 我们欢迎您
参加一项美丽的分享活动, ARISSTO
“好咖啡、好茶与好友分享”活动

Aristo

12 Exclusive Gifts For You

In this program, you will receive 12 exclusive gifts from ARISSTO for you to share with your 12 great friends. These gifts consist of 12 mixed capsules of coffee, tea, choco and milk, together with free usage of ARISSTO Smart Capsule Machine for 30 days!

送您 12 份独特精美好礼

在这项活动，我们将送您 12 份独特精美的好礼，让您转送给 12 位好友，这独特精美的好礼含有 12 粒畅销的 ARISSTO 意大利咖啡、茶、巧克力、咖啡奶 Capsule，除此以外，还包含免费享用 ARISSTO 智能 Capsule 机 30 天。





Just 3 Simple Steps to sign up now!
Yes, it's very simple, just follow our 3 easy steps:

3 个简单步骤，非常简单，
仅需 3 个简单步骤，您的 12 个好友即可收到
您送出的 ARISSTO 精美好礼。

1. Register at <https://arissto.com/my/customer-sharing-great-coffee-tea-with-great-friends/> to participate in the campaign
2. Send these gifts out to your friends using the invitation text provided by our Customer Ambassador. You can invite through offline channels or online via Whatsapp.

Invitation Message 1:

Friend/bro/sis,

Good day, I would like share a special gift to you, its a box of premium Italian coffee & tea, 100% from Italy, believe you'll enjoy it, if you're okay, I'll get someone to be in touch with you.

Responding Message 2:

Great, I'll get the Customer Ambassador who serves me to get in touch with you, send you the gift and explain to you on the gift details, is that alright?

3. Once your friends agreed to accept these gifts, you just need to share the contact details with your Customer Ambassador for them to contact and arrange the delivery of the gifts to your friends.

1. 登陆 <https://arissto.com/my/customer-sharing-great-coffee-tea-with-great-friends/>，登记以参加活动并获取送于朋友的 12 份精美好礼。
2. 通过线上，WhatsApp 或亲自知会好友们有关您要送于他们的 ARISSTO 精美好礼。您可采取我们的客户大使所提供的邀请文简讯好友。

邀请文：

朋友/亲友，

您好，我想送您一份特别的小礼盒，是一盒来自意大利的精品咖啡和茶，100% 来自意大利，相信您会喜欢，如您不介意，会有人与您联系，以便安排把礼盒送过去给你。

回复文：

谢谢，服务我的客户大使会与您联系，同时把礼盒送过去给你，并解释礼盒的使用细节，good day.

3. 一旦您的好友们同意接受由您送出 ARISSTO 精美好礼，请转发您的朋友联系电话号码于我们客户大使，以便我们安排把您的好礼送给您的好朋友。

A Token Of Appreciation

For every 3 of your friends accepting the gifts from you, ARISSTO will reward you with an exclusive Double Wall Cup worth RM49 as a token of appreciation for sharing the wonderful coffee & tea of ARISSTO with your friends. You can receive up to 4 cups if all 12 of your friends accept the gifts.

送您小小心意

凡每 3 位您的好友接受 ARISSTO 为您送出的的精美好礼，我们会送您一份小小心意，一个价值RM49 的精美双层玻璃咖啡杯，以表示谢意，如果您所有的 12 位朋友都接受这精美好礼，您将会得到 4 份我们送您的小小心意。



Aristo



ARISSTO
Make Lives
Beautiful

